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Referat af bestyrelsesmøde nr. 7 
 

 
Bestyrelsesmøde nr. 7 den 10. september 2024 kl. 17.00 i bestyrelseslokalet under blok 3 ved vaskeriet . 
 
Tilstede:  Diana Olsen, Finn Hendriksen, Helle Hendriksen, Claus Cohn, Birgitte Rasmussen og Maibrit 
Brask 
 
Fraværende: Lene Gjøl og Johnny Sonberg (ferie) 
 
 
Dagsorden 
 
0 Sanne Mortensen 
Sanne Mortensen boligsocial netværksmedarbejder orienterede om hvilke arbejdsområder hun har, og 
hvordan hun kan være en hjælp i afdelingen. 
 
1. Godkendelse af referat fra møde nr. 6  
Referat nr. 6 godkendt 
 
2. Orientering fra driften 
1. Opsigelse af lokalinspektør. 
Bestyrelsen orienteret omkring opsigelsen, og konsekvenser for Seedorffs Vænge.  
 
3. Spørgsmål til driften 
1. Beplantning i ”rosenhaven” 
Det blev besluttet at bede om beløb til planter, og dernæst afvente varmemester. 
2. Rensning af postkasser 
Varmemesteren har meddelt, at driften selv forestår denne opgave. 
3. Manglende kabelkasser i opgangene. 
Opgangene er gennemgået, og manglende kabelkasser bestilt. 
4. Male bænke – beboer projekt 
Kun løse bænke blev malet, da der ikke var så mange tilmeldte. 
5. Plante forårsløg – hvor ? 
Vi afventer til varmemesteren deltager i mødet. 
6. Sandkasse – minimering  
Varmemesteren indhenter overslagstilbud. 
7. Lukket boldbur? Skader efter træfældning 
Boldbur er åben igen. Resterende træer ind mod forsyningen beskæres ultimo oktober.  
8. Rengøring på trapper d. 21. august 
Der var afløser på opgaven. 
 
4. Orientering, diskussion og beslutning 
1. Workshop- 17. september 2024, kl. 16.30 i bestyrelseslokalet. Bestilling af mad.  
Diana Olsen deltager ikke i workshoppen. 
Der vil være eftermiddagssnack ved start og smørrebrød og vin efter.  
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2. Ekstraordinært afdelingsmøde d.14. august 2024 – referat- og hvad nu?  
Referater er på vej til uddeling – Anna Møller kontaktes for info omkring forløbet fremadrettet. 
 
3. Oplæg til ejendomstjek – hvad ønsker vi til konto 116 
Udsat til senere 
 
5. Økonomi 
År til dato – regnskabsåret slutter 30.september. 
Vi kommer ud med et overskud i år, med mindre der sker et eller andet helt usandsynligt. 
 
6. Indlæg fra bestyrelsesmedlemmer  
1. Fliser i Bullers mindelund 
Diana Olsen foreslår at der bliver lagt fliser i mindelunden. Johnny er allerede i gang med at få et 
overslagstilbud, som vi kan tage stilling til på næste møde. 
 
Claus Cohn spurgte ind til projekt flere p- pladser- driftschef kontaktes for update. Der var enighed om at  
bede om update på projekt ladestandere på stikvejen i samme omgang. 
 
 
7. Næste møde 
Den 8. oktober 2024 
 
 
 
 
 
 

 


